

Dividend Policy

RAK Ceramics' General Assembly held in March 24, 2025, has approved the continuation of the Company's dividend distribution policy for the years 2025, 2026, and 2027.

In line with this approved policy, RAK Ceramics is committed to distributing:

1. A minimum annual dividend of 20 fils per share, subject to key factors such as business performance, capital requirements for growth, expansion plans, optimal leverage levels, and maintaining healthy cash reserves.
2. The dividend shall be paid semi-annually at a rate of 10 fils per installment.

To provide clarity and transparency to shareholders, RAK Ceramics further commits to distributing a minimum of 60 fils over the next three years (2025–2027) subject to key factors such as business performance, capital requirements for growth, expansion plans, optimal leverage levels, and maintaining healthy cash reserves.

This policy reflects the Company's long-term confidence in its performance and its ongoing commitment to delivering sustainable returns to its shareholders

سياسة الأرباح

أقرت الجمعية العمومية لشركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع المنعقدة بتاريخ ٢٤ مارس ٢٠٢٥، الاستمرار في سياسة توزيع الأرباح الخاصة بالشركة للسنوات ٢٠٢٥، ٢٠٢٦، و٢٠٢٧.

وبموجب هذه السياسة المعتمدة، تلتزم شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع بما يلي:

1. توزيع أرباح سنوية بحد أدنى قدره ٢٠ فلسًا للسهم، وذلك مع مراعاة عوامل رئيسية مثل الأداء التشغيلي، ومتطلبات رأس المال لفرص النمو، وخطط التوسع، ومستويات الرفع المالي المثلى، والحفاظ على احتياطات نقدية قوية.
2. يتم دفع الأرباح على أساس نصف سنوي، بمعدل ١٠ فلس لكل دفعة.

ولتعزيز الشفافية والوضوح أمام المساهمين، تلتزم شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع كذلك بتوزيع أرباح لا تقل عن ٦٠ فلسًا خلال السنوات الثلاث المقبلة (٢٠٢٥-٢٠٢٧)، وذلك أيضًا مع مراعاة ذات العوامل المشار إليها أعلاه.

تعكس هذه السياسة ثقة الشركة في أدائها طويل الأمد، والتزامها المستمر بتحقيق عوائد مستدامة لمساهميها